P1解题方法及丢分点

Logic and layout of IELTS academic texts and IELTS listening solutions







01 PR 练习

- **02** P1结构及解题方法 _{多项信息对比表格} 个人信息登记表
- 03 长答案句NS方法 长句理解及记笔记方法 长句在写作中的应用

04 作业



P1结构及解题方法



第五节 P1解题方法及丢分点

个人信息对比表格 提高学术听力能力,顺便过雅思

P1结构: 一问一答为主,偶有讨论。换 人说话是定位线索。 读: 字数限制 听: 快速进入状态 _ 听的时候不拖拉 _ 把每一道题当成多轮肯否 _ 的题目去做 单复数问题 _

IELTS Bro, IDP

Write ONE WORD for each answer.

0.00		
1 1	0 1	1
1 1	() - 1	- 1
1 -	U I	· + ;
1		

SELF-DRIVE TOURS IN THE USA					
Example					
Name:	Andrea Brown				
Address:	24 1 Road				
Postcode:	BH5 2OP				
Phone:	(mobile) 077 8664 3091				
Heard about company from:	2				
Possible self-drive tours					
Trip One:					
Los Angeles: customer wants to visit some 3 parks with her children					
Yosemite Park: customer wants to stay in a lodge, not a 4					
Trip Two:					
Customer wants to see the 5 on the way to Cambria					
At Santa Monica: not interested in shopping					
• At San Diego, wants to spend time on the 6 第五节 P1解题方法及丢分点					

多项信息对比表格 提高学术听力能力,顺便过雅思

P1结构:	Write ONE WORD AND/OR A NUMBER for each answer. 10-1-1				
一问一答为主,偶有讨论。换 人说话是定位线索。		Number of days	Total distance	Price (per person)	Includes
读 : 字数限制	Trip One	12 days	7 km	£525	 accommodation car
听:					• one 8
 快速进入状态 听的时候不拖拉 把每一道题当成多轮肯否 的题目去做 单复数问题 数字怎么听 	Trip Two	9 days	980 km	9£	 accommodation car 10



PR练习



第五节 P1解题方法及丢分点



PR=paraphrase + repetition

When

How

- 句子结构复杂难理解的复杂答案句
- 出现语法问题时
- 听力改写
- 训练英语思维能力
- TAS最后summarization
- 留学基本技能

改写一句话,满足下列四个原则:

- 1. 能替换掉的词、短语全部替换成同义、近义词或 短语
- 2. 词汇可增减
- 3. 句子结构必须改变
- 4. 保持句意不变





The location chosen to build up the hall was a site in a run-down district that has been ignored in previous redevelopment plans.

A spot was selected to construct the building. It was in an area that used to be prosperous and now poor and it is not included in the earlier redevelopment project.

What they wanted to find out was how much time they' ve spend on the phone so far.





长答案句NS法

第五节 P1解题方法及丢分点

IELTS Bro, IDP

长句理解及记笔记方法

提高学术听力能力,顺便过雅思

1.简单句:句子主干一套主谓宾或主系表。2.复杂句:主句+从句。3.复合句:多套主谓宾/主系表,中间连词连接。4.复合句+复杂句

- I. Many People like visiting the park.
- 2. Many older people, who live in the neighborhood, like visiting the park in the city center when the weather is good.
- 3. Many older people like visiting the park in the city center and (they) prefer to have a beer in the pub afterwards.
- 4. Many older people, who live in the neighborhood, like visiting the park in the city center when the weather is good and they prefer to have a beer in the pub afterwards with their friends.

长句在写作中的应用 提高学术听力能力,顺便过雅思

10-2-2

For the design of this new heated pool, we were very happy to secure the talents of internationally renowned architect Ellen Wendon, who has managed to combine a charming 1930 design, which fits in so well with many of the other buildings in the area, with up-to-the-minute features such as a recycling system – the only one of its kind in the world – which enables seawater to be used in the pool.

Notes:



S Bro, IDP

长句在写作中的应用 提高学术听力能力,顺便过雅思

First of all, /Brackendside Pool. As / many of the older members of the audience will remember, / there used to be / a wonderful open-air pool / on the sea front thirty years ago / but it had to close / when it was judged to be unsafe. For the design of this new heated pool, / we were very happy / to secure the talents of internationally renowned architect / Ellen Wendon, / who has managed to combine a charming / 1930 design, / which fits in so well / with many of the other buildings in the area, / with up-to-the-minute features / such as a recycling system / – the only one of its kind in the world – / which enables seawater to be used in the pool.

IELTS Bro. IDP

作业

第五节 P1解题方法及丢分点

IELTS Bro, IDP



1.刷题:11-3-1+错题五问 2.补充录播课:《常见单词、数字拼及发音问题写问题总结》 3.补充录播课:《词库类填空题做题方法》 4.日常作业:TAS/NS+同义词作业+打卡(每周一三五)

作业 提高学术听力能力,顺便过雅思

11-3-1

The 'Family Welcome' event in the art gallery begins at

- A 10 am.
- B 10.30 am.
- C 2 pm.
- 2 The film that is now shown in the 'Family Welcome' event is about
 - A sculpture.
 - B painting.
 - c ceramics.
- 3 When do most of the free concerts take place?
 - A in the morning
 - B at lunchtime
 - C in the evening

- 4 Where will the 4 pm concert of Latin American music take place?
 - A in a museum
 - B in a theatre
 - C in a library
- 5 The boat race begins at
 - A Summer Pool.
 - B Charlesworth Bridge.
 - C Offord Marina.
- 6 One of the boat race teams
 - A won a regional competition earlier this year.
 - B has represented the region in a national competition.

IELTS Bro, IDP

C has won several regional competitions.